
Zápisnica zo zasadnutia 
komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestské zastupiteľstva v Rožňave 

zo dňa 25.11.2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny    

Rokovanie komisie otvoril predseda komisie, Mgr. Kemény. Navrhol program rokovania: 

Program predkladateľ 
Otvorenie Mgr. Dionýz Kemény

1. Pridelenie malometrážnych bytov žrebovaním 
(prizvaní žiadatelia v poradovníku)

Mgr. Ľudmila Černická 

2. Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019 Ing. Klára Leskovjanská
3. Návrh rozpočtu mesta na rok 2020 – 2022 – 1. čítanie Ing. Klára Leskovjanská
4. Správa o činnosti Komunitného centra Rožňava Paulína Punáková
5. Správa o činnosti terénnej sociálnej práce Mgr. Stela Urbánová

6.

Vyhodnotenie Programu rozvoja mesta 
Výber aktivít do Akčného plánu na roky 2020 – 2022 za 
Program 5: Bývanie 
Program 6: Sociálne služby a zdravotná starostlivosť 

Ing. Katarína Valková
Mgr. Ľudmila Černická 

7. Bytová agenda Mgr. Ľudmila Černická 
8. Plnenie uznesení komisie Mgr. Ľudmila Černická 
9. Rôzne  a diskusia 

Záver

Hlasovanie za program rokovania: 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing.  Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. Erika 
Ocelníková

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. Andrej 
Vaško

Za Neprítomný Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný 

bod č. 1 Pridelenie malometrážnych bytov žrebovaním 

Poradovník žiadateľov o malometrážny byt k 31.10.2019: 
O pridelenie garsónky: Júlia Rusóová. O pridelenie 1-izbového bytu: A.H, Ladislav Csupori, 
Juraj Kesi, Mária Hroncová, Tibor Czompel. 

Voľné byty k 25.11.2019:
10 jednoizbových bytov, z toho 3 byty na 4. poschodí (výťah len po 3. posch.) a 6 garsónok  

Návrh na prideľovanie bytov 
1.  Evidovaným žiadateľom  v poradovníku sa pridelia byty. 
O garsónku je len jedna žiadosť. Žiadateľka je nájomníčkou 1-izbového bytu  a žiada garsónku 
v tomto vchode.  Tejto žiadateľke navrhujeme prideliť byt, ktorý žiada.  
O jednoizbové byty evidujeme 5 žiadostí. Komu ktorý byt sa pridelí, rozhodne žrebovanie. 
Všetci žiadatelia boli  informovaní o tomto postupe, ako aj o možnosti účasti na zasadnutí 
komisie.  Zároveň tí, ktorí nemajú niektorú splátku za KO v tomto roku uhradenú, boli vyzvaní 
na uhradenie, inak bude ich žiadosť z poradovníka vyradená.  Zo žrebovania by bolo treba zvážiť 
vylúčenie bytov na  4. poschodí, keďže výťah je len po 3. poschodie. 
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2.  Oslovení budú žiadatelia o byty Družba s počtom bodov 0 (dôchodcovia) a 9 (bez maloletých 
detí a nad  35 rokov) s informáciou o zmene VZN a možnosťou podať si žiadosť o tento byt. 
Zároveň bude na webovom sídle mesta zverejnený   oznam o zmene VZN a nových kritériách.  

Uznesenie č. 1/11/2019: Komisia odporúča vylúčiť zo žrebovania žiadateľku A.H., ktorá si aj  
napriek písomnému upozorneniu nesplnila daňové povinnosti (evidujeme nedoplatky na KO). 

Hlasovanie 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing. 
Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. 
Erika 
Ocelníkov

á

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. 
Andrej 
Vaško

Za Neprítomný Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný

Uznesenie č. 2/11/2019: Komisia odporúča prideliť žiadateľke o garsónku voľnú garsónku 
č.8 na 3. poschodí, Jovická 60. 

Hlasovanie 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing. 
Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. 
Erika 
Ocelníkov

á

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. 
Andrej 
Vaško

Za Neprítomný Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný

Zasadania komisie sa zúčastnil jeden žiadateľ, p. Csupori, ktorý bol požiadaný, aby vyžreboval 
byt, ktorý bude pridelený prvému podľa poradovníka (1. v poradovníku je p. Csupori).  Ďalej 
v žrebovaní pokračovala matka žiadateľa, p. Csuporiová. 

Vyžrebované byty podľa poradovníka: 
Ladislav Csupori, Jovická 56, 2. poschodie č. bytu 4
Juraj Kesi Jovická 56, 2. poschodie č. bytu 6
Mária Hroncová Jovická 60, 1. poschodie č. bytu 3
Tibor Czompel Jovická 62, 1. poschodie č. bytu 15

Tajomníčka komisie podala informáciu o ďalšom postupe: 
1. Žiadatelia budú písomne oboznámení o pridelenom byte a vyzvaní na úhradu zábezpeky 
2. Správcom bytov bude vyriešené pripojenie bytu do siete VSD.  
3. Žiadatelia budú vyzvaní na prevzatie bytu (čas nevieme presne určiť, záleží od distribučnej 
spoločnosti) 

 Uznesenie č. 3/11/2019: Komisia odporúča pridelenie malometrážnych bytov pre evidovaných  
žiadateľov v poradovníku nasledovne:   

Júlia Rusóová Garsónka Jovická 60 3. poschodie Č. bytu 8
Ladislav Csupori 1-izbový Jovická 56 2. poschodie Č. bytu 4 
Juraj Kesi 1-izbový Jovická 56 2. poschodie Č. bytu 6 
Mária Hroncová 1-izbový Jovická 60 1. poschodie Č. bytu 3
Tibor Czompel 1-izbový Jovická 62 1. poschodie Č. bytu 15 

Hlasovanie 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing. 
Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. 
Erika 
Ocelníkov

á

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. 
Andrej 
Vaško
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Za Neprítomný Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný

bod č. 2 Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019

Materiál predložila Ing. Klára Leskovjanská. 
Zmeny sa týkajú najmä: úsek školstva – stravovanie, dotácie na obnovu Františkánskeho kostola, 
príspevok pre TSM, presuny na úseku sociálnom a MP.  

Uznesenie  č.  4/11/2019:  Komisia  odporúča  schváliť  zmeny v rozpočte  mesta  na rok 2019 
podľa návrhu. 
Hlasovanie 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing. 
Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. 
Erika 
Ocelníkov

á

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. 
Andrej 
Vaško

Za Neprítomný Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný

bod č. 3 Návrh rozpočtu mesta na rok 2020 – 2022 – 1. čítanie

Materiál predložila Ing. Klára Leskovjanská. Priblížila návrh rozpočtu mesta a uviedla problémy, 
ktoré vyplývajú zo zvýšených výdavkov, ako v oblasti školstva, miezd, cien energií a ďalších 
výdavkov vyplývajúcich z právnych predpisov. Je preto nevyhnutné zvýšenie príjmu v oblasti 
daní a poplatkov. 
Vyzvala členov, aby svoje pripomienky a návrhy (vrátane investičných akcií  mesta)  zasielali 
mailom na jej adresu (klara.leskovjanska@roznava.sk) do 31.12.2019. 

Uznesenie  č.  5/11/2019:  Komisia  berie  návrh  rozpočtu  mesta  na  vedomie  s tým,  že 
pripomienky  a návrhy  je   možné  zaslať  elektronicky  vedúcej  finančného  odboru  do  
31.12.2019. 
Hlasovanie 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing. 
Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. 
Erika 
Ocelníkov

á

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. 
Andrej 
Vaško

Za Za Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný

bod č. 4 Správa o činnosti Komunitného centra Rožňava

Materiál  predložila  Paulína  Punáková,  pracovníčka  KC.  Správa  o činnosti  je  zverejnená  na 
webovom sídle mesta.  

Uznesenie č. 6/11/2019: Komisia berie správu o činnosti KC na vedomie.  
Hlasovanie 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing. 
Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. 
Erika 
Ocelníkov

á

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. 
Andrej 
Vaško

Za Za Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný
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bod č. 5 Správa o činnosti terénnej sociálnej práce

Materiál  predložila Mgr. Stela Urbánová.  Správa o činnosti je zverejnená na webovom sídle 
mesta.  

Diskusia: 
Kemény: Informoval sa o činnosti, na ktorú sú hrdí a ktorá naopak, nenaplnila očakávania. 
Urbánová: Ako pozitívum uviedla, že v súčasnosti sa  rieši vecná pomoc pre 9 rodín. 
Simon: Informoval sa, či prípadov s patologickými javmi (gamblerstvo) je menej ako bolo pred 2 
rokmi.  Zároveň požiadal o možnosť spolupráce pri riešení dlžníkov voči úradu práce (ak bol 
vyhlásený  osobný  bankrot,  alebo  pomoc  pri  splátkových  kalendároch).  Navrhol  spoluprácu 
(aspoň raz polročne) pri evidovaných nedoplatkoch a oddlžených klientoch.          
Urbánová: So štatistikou o počte gamblerov nedisponujú. Vedia len o prípadoch, keď sa klient na 
nich  obráti.  A tento  počet  je  nižší.  Pomohla  k tomu aj  legislatíva.  K spolupráci  sa  vyjadrila 
pozitívne.    

Uznesenie č. 7/11/2019: Komisia berie správu o činnosti TSP na vedomie. 

Hlasovanie 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing. 
Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. 
Erika 
Ocelníkov

á

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. 
Andrej 
Vaško

Za Za Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný

bod č. 6

Vyhodnotenie Programu rozvoja mesta 
Výber aktivít do Akčného plánu na roky 2020 – 2022 za 
Program 5: Bývanie  
Program 6: Sociálne služby a zdravotná starostlivosť

Ing. Katarína Valková: 
V zmysle uznesenia MZ č. 111/2019  predkladáme príslušným komisiám vyhodnotenie plnenia 
Programu rozvoja mesta  2015-2020 (2022) za obdobie rokov 2015-2018 za príslušnú oblasť 
týkajúcu  sa  odborného  zamerania  jednotlivých  komisií.  Vyhodnotenie  PRM  prebieha 
v spolupráci s Ing. Zuzanou Záborskou, zhotoviteľkou PRM mesta 2015-2020 (2022).

Vyhodnotenie plnenia sa skladá z niekoľkých častí:
A) Plnenie opatrení – podľa jednotlivých aktivít v PRM (doplnili príslušné odbory MsÚ)
B) Plnenie indikátorov (merateľných ukazovateľov)  (doplnili príslušné odbory MsÚ)
C) Návrhy na zmeny stratégie 2020-2022 
D) Výber aktivít do Akčného plánu na roky 2020-2022 (ako návrh jednotlivých komisií MZ)

Akčný plán obsahuje 10 hlavných programov:
1 – Podpora zamestnanosti z úrovne samosprávy mesta
2 – Cestovný ruch a kultúra
3 – Doprava a dopravná infraštruktúra
4 – Životné prostredie a estetizácia mesta
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5 – Bývanie 
6 – Sociálne služby a zdravotná starostlivosť
7 – Školstvo
8 – Šport a športová infraštruktúra
9 – Bezpečné mesto
10 – IKT v samospráve mesta
Každý program má niekoľko opatrení v rámci ktorých sú vyšpecifikované jednotlivé aktivity 
a úlohy. Tieto sú zosumarizované v tabuľke A) „Plnenie opatrení“ s odôvodnením jednotlivých 
opatrení.  

Uznesenie č. 8/11/2019: Komisia  berie na vedomie vyhodnotenie plnenia PRM za roky 2015-
2018 a odporúča zapracovať navrhované zmeny do PRM a Akčného plánu mesta na roky 
2020-2022

Hlasovanie 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing. 
Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. 
Erika 
Ocelníkov

á

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. 
Andrej 
Vaško

Za Za Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný

bod č. 7 Bytová agenda

Tajomníčka komisie  predložila  informácie v zmysle VZN o žiadostiach, ich riešení,  voľných 
bytoch, výpovediach z nájmu a pridelených bytoch za obdobie od 16.10.2019 do 19.11.2019. 

Uznesenie č.  9/11/2019: Komisia berie  informáciu v bytovej  oblasti   na vedomie  a súhlasí  
s postupom riešenia žiadostí, postupom prideľovania bytov a dôvodmi vyradenia žiadostí. 

Hlasovanie 
Mgr. 
Dionýz 
Kemény

Zoltán 
Beke

Ing. 
Jozef 
Kováč

Mgr. 
Zoltán 
Kónya

Mgr. 
Marek 
Krajňák

Mgr. 
Erika 
Ocelníkov

á

Mgr. 
Monika 
Šeďová

Mgr. 
Csaba 
Simon

Mgr. 
Andrej 
Vaško

Za Za Za Za Za Za Neprítomná Za Neprítomný

bod č. 8 Plnenie uznesení komisie 
Tajomníčka komisie informovala o plnení uznesení komisie zo dňa 21.10.2019. 

Uznesenie č. 10/11/2019: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie. 

bod č. 9 Rôzne a diskusia 

P. Simon: 
Informoval sa, v akom štádiu je úprava medziblokového priestoru pri bytoch Družba, keďže sa 
ho  ľudia  pýtajú  a nevie  im  podať  informáciu.  V prípade,  že  už  mestu  boli  poskytnuté 
prostriedky, či je termín na ich  vyčerpanie.     

Záver  
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Predseda komisie  poďakoval  prítomným za  účasť na zasadnutí  komisie.  Ďalšie  zasadanie  sa 
uskutoční   13.1.2020 (PONDELOK) od 15,30 h.   Zároveň zaprial všetkým príjemné prežitie 
vianočných sviatkov a všetko dobré v novom roku. 

 Dionýz Kemény
                                                                                                                 predseda komisie
Zapísala: Ľudmila Černická 
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